
Lubomír Volný: Vládne tu lidská špína.
Nemáme dva a půl roku, abychom čekali, než
budou volby. (VIDEO 1 hod 2 min)
- CZ24 News | 7. dubna 2023

ČESKO: Není to naše vláda. Jsou to lidé, kteří byli dekády školení k tomu, aby provedli to, co teď
provádějí. Z nějakého nepochopitelného důvodu mají lidé tendenci věřit tomu, co politik říká, když
otevírá ústa. Oni jezdí na školení, kde je naučí profesionálně zalhat na jakékoliv téma. Tahle
vláda v devastaci kvality života a v devastaci této republiky ještě určitě neřekla svoje poslední slovo.
Další věci jsou připraveny, a součástí toho, aby to mohli realizovat, jsou všechny ty psychologické
operace včetně přípravy tvrdé cenzury internetu zákonů, které umožní vyhlašování nouzových stavů
atd. Nemáme dva a půl roku, abychom čekali, až budou volby, protože už nebudou mít
prakticky žádný význam. #nezapomeneme

Když někdo někomu v současné době vynadá do ruské svině, nestane se mu nic. Když mu
druhý odpoví do ukrajinské svině, bude trestně stíhaný.

Okno příležitostí, abychom si mohli svobodně říkat, co se nám zachce, je už přivřené, a přivírá se
každým dnem. Mám takový nepříjemný pocit, že tady u nás v té naší krásné republice to i našimi
vlastními chybami, i naším vlastním zapříčiněním, za chvíli bude tak trochu k nežití pro člověka,
který je svobodomyslný. Kriminalizace názorů, které nejsou povoleny, jede naplno. Lubomír
Volný otevřeně a bez servítek, jak ho známe.

Nebudu se mírnit, NE! Vede nás lidská špína.
Nelituji ničeho. V Parlamentu bychom byli neústupní a radikální. Kdybych neudělal některé věci,
které jsem udělal, tak většina ani neví, že Lubomír Volný existuje, a informace o tehdy
projednávaných věcech by se přes mediální blokádu vůbec nedostaly ven. Neměl jsem možnost v
mainstreamu vysvětlit, proč se poslanec Parlamentu nechal vyvést ze Sněmovny. Hodně lidí ani neví,
že se připravoval zákon, který by neočkované lidi nepustil do běžných volebních místností.

Všichni mohli zrušit Babišova nezákonná opatření, a ani jeden to neudělal. Protože všichni měli
stejný pokyn, že v České republice musí být zavedena opatření, musí se nosit roušky, musí být
zavřená ekonomika, musí se vyprovokovat vysoká inflace a musí se otrávit vakcínou maximální
možný počet lidí. A všichni na tom spolupracovali.

Roušky byly jenom symbol otroctví. Byl to symbol podřízení se tomu nařízení, byla
to psychologická operace, aby se lidé podrobili, aby byli připravení na to, co bude následovat. ťe
budou následovat další a další kroky, které nás budou zpracovávat, abychom s tím souhlasili,
abychom se podvolili. Kdo se u covidu podvolí jednou, podvolí se u Ukrajiny, podvolí se u další
pandemie, podvolí se u daňové reformy, podvolí se u důchodové reformy, podvolí se u všeho. Bude už
zvyklý ohýbat záda a bude o to snazší s ním manipulovat.

Pravda vás do Sněmovny nedostane, pravda vás před Sněmovnou zastaví.

https://cz24.news/lubomir-volny-vladne-tu-lidska-spina-nemame-dva-a-pul-roku-abychom-cekali-nez-budou-volby-video-1-hod-2-min/
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Snažím se nelitovat toho, co jsem kdy udělal. Protože jsem to měl z nějakého důvodu udělat, a proto
jsem to udělal.

Výběr z některých komentářů pod videem:

Musím říct že bychom měli Lubošovi být vděčný jakou dělal osvětu ohledně očkování vakcín
MRNA.Myslim že dost lidí přesvědčil abysi to nedali píchnout do těla.Byl jeden z prvních kteří o tom

informovali.Musím tedy poděkovat za sebe i ostatní.

Škoda,že už pan Volný není v parlamentu,jeden z mála pravdomluvných.Skvělý výběr hosta,konečně
se dovídáme něco ze zákulisí parlamentu,je potřeba o tom mluvit.

Pan Volný je skvělý čestný chlap. Díky za něj. Je jich stále méně a méně. Je pravdivý, proto je někomu
nepohodlný.

Díky oběma,Luboš je velký hrdina a jako jediný se ve sněmovně dokázal postavit covid fašismu. Přeji
mu hodně úspěchů nejen v politice,ale i osobním životě

Jsem ráda za pana Volného. Děkuji mu za pravdivé informace v době kovidu. Svým charakterem,

odvahou a pravdou o vakcinaci zachránil životy mnoha lidí v naší republice. 

Ty jo, já se těším jak malé dítě  Pana Volného vždycky ráda poslouchám, je mi sympatické, jak
vtipně a zároveň objektivně dokáže podat kritiku.

Naprosto vynikající rozhovor,pane Volný.Ostatně,jako vždy.Moc děkuji a prosím,nevzdávejte nic z
toho,co děláte.Mnoho,mnoho lidí stojí za Vámi a bude jich ještě více.Taktéž veliké díky Tomášovi
Lukavcovi za zprostředkování tohoto pořadu a skvělé a mimořádně důležité práci, kterou pro nás

dělá v této pohnuté době.Díky!!!

Velmi přesně pan Volný situaci v České republice nastínil. Má velkou pravdu. Lidé se mají čeho
obávat. Jestli se náš národ nezvedne ztratíme ne jen svobodu slova ,ale mnohem víc. Jak to půjde dál
záleží jen na nás.

Tak tenhle pán je pro mne naprostý hrdina!!! Díky němu jsem dobu kovidovou přežila s nadhledem a

vírou, že otevřou oči všichni . Lubomír je frajer 

myslim, ze to je uchylne a zvrhle, co sa nam deje v spolocnosti. a p. Volny mi pride ako zjavenie na
nasej polit.scene, akoby bol naozaj svobodomyslny a jeho kolegovia slabomyslni… vdaka za jeho
pozvanie, vdaka za jeho Existenciu♥ 2/ urcite si prajeme pokracovanie

Pan Volný je přímí , odvážný muž . Takových je málo, ukázalo se to v době Covidu . Pomohl hodně

lidem v rozhodování o očkování. Klobouk dolů . 

Přímý, čestný, rovný chlap. Milý, příjemný. Škoda, že není poslancem.



Ráda bych, aby Luboš byl sám sebou vždy, i kdyby byl později zvolen mezi správce naší země
Československa.

Nesmírně si vážím pana Volného za nenošení tlamokrytu.

Děkuji mnohokrát za vynikajícího hosta.

Užasné pane Volný, děkujeme za Vàs a za Vaši odvahu mluvit pravdu..

Luboši děkuji za vše co jste pro nás udělal a děláte  byl jste první kdo mi na podzim 2020
otevřel oči. Děkuji a držte se !!

Jako jediný (s Marianem) jste si na nic nehral a sundal jste si ten hadr z pusy a řekl co si doopravdy
myslíte a cenzurované ozdrojovane informace. Otevřel jste oči všem a to dost. Pro mě jste dodnes

udělal největší kus práce 

Všechna čest panu Volnému a vám díky za tohoto hosta

To byla dobrá volba, pan Volný je velmi moudrý a laskavý člověk, vidí věci tak, jak jsou, přetvářka a
lež mu jsou odporné. Jsem ráda, že i po poněkud sešpérovaném začátku si pan Tomáš k němu také
našel cestu :).

Pana Volného si vždy ráda poslechnu. Sleduji ho i na Facebooku.

Děkuji za skvělého hosta a přeji hodně štěstí, zdraví a spoustu síly. A hlavně světový MÍR pro

všechny naše děti na celé naší překrásné planetě zemi.

Pan Volný je super!!!!! Děkuji za to jaký jste

Velký dík p Volnému za odvahu , morální sílu a vlastnosti, kterému mu dovolili být tím, čím je a
umožnili tak brilantně pravdivě pojmenovávat věci a děje pravými jmény.Přála bych si aby stál

Posílám velké pozdravy Pánové.Oba jste super.

Skvělý rozhovor! Více takových Volných 

víc takových  může ještě existovat někdo kdo nepoznal že je to celosvětová ŠPÍNA …

Moc zdravím Lubomíra, byla to naše veliká opora.Mám ho moc ráda .Je to odvážný chlap,je to úžasný

člověk. 

Vynikajici, charismaticky, solidni, slusny a velice schopny chlap



Děkuji za skvělý rozhovor. Pozvete pana Volného znovu. Škoda, že není ve vládě.

Novotný a Wolfova?? Štěstí, že jsem na to zapomněla. Takový ubozaci!!!! Pane Volný, jste nejlepší!!!
Souhlasím s vámi!!!!

Chtěla bych někdy zažít společnou debatu pana Pavla Novotného a paní Švihlíkové, to by byla
zajímavá kadence slov…

Děkuji moc za hosta. Zdravím pana Volného. Je to sklicujici, kam jsem se dostali.

Dobrý večer oběma. Moc vám děkuji za moc hezký rozhovor, těším se na další. Opatrujte se.

Trest za slova má být maximálně zase pouze ve verbální rovině. Ne že člověka za slova které pro
někoho nejsou příjemná, zničí profesně, finančně nebo fyzicky.

Vynikající pan Volný těším se na pokračování. Moc díky Tomáši za tento rozhovor a blahopřeji ke

skoro 100 000 

Jako vždy výborný pan Volný.

Skvělé..diky Tome.Zdravim pana Volného

Velmi děkuji Tomáši za tento rozhovor a OBROVSKÉ PODĚKOVÁNÍ Lubošovi i Marianovi,za to
neskutečné nasazení v době covidové, Kluci udělali maximum ,je obrovské škoda ,že Luboš odmítl ke
spolupráci srdcaře a vsadil na nepravé lidi, kteří jen parazitovali na jeho odvaze.Luboš i Marian
varovali před tím,co má přijít, bohužel lidé si vybrali sami.

Trpím, když vidím, kolik energie a dobrých úmyslů je zmařeno rozdrobeností všech těch protestných

akcí. Dokud se toto nezmění, tak se vláda nemusí ničeho bát. Ach jo.

Pan Volný jako vždy 

Skvělý rozhovor bylo by možno pokračování.face-red-heart-shape

Lubomír moc za všechno děkuji mnoho jsi pro nás udělal děkuji 

Děkujeme za informace. Paráda!!!!!!

No, chvála normálnosti! Děkuji, pane Volný. Děkuji Tomášku za odvahu, zvát i lidi nepohodlné. Přeji

vše dobré oběma. 

Je to absolutny pravda.



Díky Tomáši, díky Lubomíre.

Tome určitě prosím o další rozhovor s panem Volným, pan Volný je rovný a čestný chlap a moc mu
fandím. Jsem rád a vděčný za to jak bojoval a mrzí mě že to dopadlo jak dopadlo. Bohužel většina
národa ještě není dostatečně připravená a nechtějí uvěřit že se řítíme do sr-ček. Je to přesně jak pan
Volný říká už není čas čekat do voleb, čas se nám krátí oni se připravují a udělají všechno proto aby
u koryt zůstali.

Luboš je super. 

Děkuji za parádní rozhovor.

Prosím pozvete pana L Volného opět co nejdříve.Dekuji.

Jediny clovek s Marianem co se tomu postavil, i proto jsme vas volily. Diky Lubomire ♥ Morava
zdravi .

Luboš je borec a byl za doby kovidu. Ještě bude na scéně.

Doufám v druhý dil

Rád jsem si to poslechl, p. Volného jsem nějak moc neřešil, ale myslim,že je to fér chlap. Dobře, že
mohl vysvětlit některé své postoje a chování…

Nikdo za nás tu bitvu nevybojuje ani pan Volný. Každý pěkně sám za sebe a to je spravedlivé. Hlavně
žádný stres je to všechno jednom taková počítačově kvantová hra.

Pan Volný je moje krevní skupina.Souzním s jeho názory. Politici nás
zachrání.

Novotný na poblití, tenkrát a pokračuje beztrestně..Tome, díky Vám za tohoto hosta, pan Volný
mluvil pravdu vždy, jste člověk ducha, což cením, tak máte též jasno, o tom jsem přesvědčena.

Řeporyjec prohlašuje, že by se musel zbláznit!! Ono se mu to fakt splnilo a navíc ještě zešílel!!!

Rozhodně prosím o další rozhovor s p. Volným. Dozvěděla jsem se věci, které bych jinak nevěděla.
Moc mě potěšil a zároveň překvapil svým vědomím o Matrixu a tím pádem i o spiritualitě, bez které
jak většina asi víme, nelze odhalit v celkovém kontextu o co tady jde a kam chceme a můžeme
směřovat…

Tomáši, zákony akce a reakce funguje posloupně (nejdřív je akce a pak reakce, třeba pana Volného).
Málokdo si dnes uvědomuje, že pan Volný se „rval“ a zastupoval v parlamentu mnohem víc lidí, než
kteří mu nakonec ten hlas na sklonku r. 2021 opravdu dali a nebýt jeho aktivního odporu, tak nás to
covidové šílenství semlelo mnohem hůř. Už se všichni proberte a pochopte, že ten kdo Vám říká
pravdu musí být naprosto „jednotně“ PS „eliminován“, protože takový vykřičník nikdo z těch tajtrlíků
ve sněmovně „nesnese“ což je skandální už jen proto, že se tu neustále žvaní o ochraně demokracie



Pan Volný to říká pravdivě ono to tady přesně takto funguje. .

Pan Volný je borec.

LUBOŠ JE KRÁL!!! Nejlepší politik v historii ČR, jako jediný dělal svoji práci poslance naprosto
perfektně!

U posledních voleb jsem váhal, jestli to Volnému bloku hodím a dneska jsem rád, že jsem to udělal,
protože čas ukázal, že společně s paní Hankou Lipavskou a paní Bobošíkovou jsou pro mě jediní
volitelní. Díky za tento rozhovor.

U Volného jsem si uvědomil jak ho kravaťáci nenávidí za jiný názor který říkal tvrdě. To vypnutí
kamer aby si každý občan si mohl udělat obrázek taky vadil.

Donbas zahrnuje přibližně 9 % území Ukrajiny. Takže ano na celé Ukrajině se nebojuje. Výběr hostů
je opravdu zajímavý. Těšil jsem se na tento rozhovor. Tady je dobré že moderátor netlačí na svého
hosta, otázky kladou lidé a host se mi zdá vždy takový uvolněnější. Něco jako kdyby jste s ním mluvili
u sebe doma když přijde na návštěvu.

Pánu L. Volnému se nikdy neomluvi , bývalá a současná Vláda, za jeho ochranu Lidu ČR v minulých
Létech. Jeli v tom všichni. Poděkuji pouze ty , statisíce , kteří – přežili ten teror a nenechali se
naočkovat a budou se nadále , těšit , že mohou žít bez vážných vedlejších negativních následkům.

Tomáši děkuji za pana Volného a děkuji panu Volnému. Za kovidu šel proti všem a měl pravdu.

Flakanec je borec !!!

Novotný útočil,útočí a útočit bude.Jakto,že Wolfová nemá roušku?

Oproti Rajchlovi autentický a důvěryhodný.

Pane Volný zdravím vás a zůstaňte takový jaký jste škoda , že vás není více, v takové složité době, co
horšího nás ještě čeká?

Mimochodem ten spuštěný rozhovor se starostou není trošku očividné, kdo má selský rozum a

kdo je ani nevím co no odpad nejspíš nejbližší přirovnání. To se na mě nezlobte,ale starostu

řeporyjí, nechápu kdo volil 

Novotný ..“moji voliči nosí roušky  to mluví za všechno 

Jako první z politiků sundal masku. Zapíše se do historie.

Určitě jsem pro ,aby byl znovu pozvan…rekl toho docela dost..na to,abychom to pochopili.. děkuji

Doufám, že už konečně všichni pochopili, proč ten mediální lynč na Volného byl a jak velká chyba je
při volbách kalkulovat pod kuratelou médií, místo volby dostatečně pevných zástupců, kteří nelžou a
jsou schopni se postavit na odpor



Máte pravdu vidím to stejně
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